
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-11-24, § 30 

 

 Tid Torsdagen den 24 november 2011 kl 16.40 – 17.40 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 5 december 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
 

 Ersättare:  

Peter Abelin (M)  

Christoffer Kuckowski (M) §§ 1 - 16 

Inga-Lill Larsson (M)  §§ 2 - 30 

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Ted Ell, Staffan Forsell, Åse Geschwind, 

Lars Jolérus, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt personalföreträdaren Luis Lopez 

§§ 1-20 och §§ 22-30 och biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 



  

 
 § 30 

Återvinningscentral i innerstaden. Lägesrapport 
Dnr T2011-702-04740 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner rapporten. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 25 oktober 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Ulla Hamilton m.fl. (M), Mark Klamberg 

(FP) och Jonas Naddebo (C) enligt följande: 

 

Den nuvarande återvinningscentralen i Vanadisberget utgör en viktig del 

avfallsarbetet i Stockholms stad. Återvinningscentralen är den enda i 

Stockholms innerstad och besöks årligen av 70 000 kundfordon per år av 

900 000 på stadens samtliga anläggningar. Därför är det djupt bekymmersamt att 

den aktuella situationen uppstått och att den riskerar stänga en tillgänglig och 

funktionell återvinningsanläggning för Stockholms innerstad. 

 

Det är viktigt att aktörer som inte lever upp till de krav som staden ställer på sina 

leverantörer och entreprenörer inte ska tilldelas stadens uppdrag och 

upphandlingar. Däremot är det också viktigt att det framgår från vilken tidpunkt 

och hur lång tid en sådan ”svartlistning” ska gälla. Därför är det angeläget att 

staden tar fram en policy som hanterar just denna fråga. 

 
Ersättaryttrande 

Göran Oljeqvist (KD) instämmer i särskilt uttalande av ordföranden Ulla Hamilton 

m.fl. (M), Mark Klamberg (FP) och Jonas Naddebo (C). 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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